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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hány eljárást indított a hatóság 2018-ban és 2019-ben 
Terézvárosban közterületi alkoholfogyasztás miatt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2020. január 7-én benyújtottam Önnek az alábbi kérdéseket, melyek legtöbb esetben szintén már 
korábbi, meg nem válaszolt kérdések megismétlései voltak.

K/8698: „Hány köztéri alkoholfogyasztással kapcsolatos eljárás indult Terézvárosban?”

K/8844: „Hány eljárást indított a hatóság 2018-ban és 2019-ben Terézvárosban külföldi 
állampolgárokkal szemben közterületi alkoholfogyasztás ügyében?”

K/8847: „Hány eljárást indított a hatóság 2018-ban és 2019-ben Terézvárosban a közterületi 
alkoholfogyasztás miatt?”

K/8694/1 (BM/1543-3/2020) számú válaszában Pogácsás Tibor államtitkár úr a Belügyi Statisztikai 
Rendszer (BSR) oldalára irányított, ahol valóban számos adat hozzáférhető, ám az általunk kért 
adatokra (szabálysértési[!] eljárások elkövetési helye, ideje, illetve oka) sajnos nem lehet szűrni. 
(Ennek a BSR-t nap mint nap használó belügyi dolgozók minden bizonnyal tudatában vannak.)

Tisztelt Miniszter Úr!

A fentiek értelmében tehát következő kérdésekben kérem tájékoztatását:

Hány eljárást indított a hatóság 2018-ban és 2019-ben Terézvárosban a közterületi 
alkoholfogyasztással kapcsolatban? 

A fenti intézkedésekkel összefüggésben az egyes naptári évekre vonatkozóan összesen milyen 
összegben került kiszabásra bírság a közterületi alkoholfogyasztás tilalmának megsértése miatt? 



Hány eljárást indított a hatóság 2018-ban és 2019-ben Terézvárosban külföldi állampolgárokkal 
szemben közterületi alkoholfogyasztás ügyében? 

Amennyiben ezek az adatok nyilvánosan hozzáférhetőek, azokat mely felületen lehet lekérdezni 
(ami tehát nem a BSR)? 

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Tisztelettel:

Dr. Oláh Lajos 
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